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ZAPISNIK 

sa 25. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 28. svibnja 2020. godine u 

prostorijama Općine Maruševec sa početkom u 19:00 sati 

 

 

SJEDNICI SU BILI NAZOČNI VIJEĆNICI:  

Marijan Fatiga - predsjednik Općinskog vijeća, Krunoslav Eršegović,  Mario Možanić, Josip 

Vrbanec, Marko Jurinjak, Željko Krobot, Franjo Benkus, Stjepan Ivančević, Vjekoslav 

Bahun, Dragutin Kišić, Blanka Glavica-Ječmenica, Ivica Inkret, Marija Herceg, Marija 

Kelemen i Marijan Hanžek  

 

OSTALI NAZOČNI: 

Damir Šprem - načelnik Općine Maruševec; Mario Klapša – zamjenik načelnika; Anica 

Vincek – voditeljica Službe za financije i proračun i Dragica Korpar - voditeljica zapisnika; 

 

 

PITANJA I PRIJEDLOZI VIJEĆNIKA 

K. Eršegović – pitaju ljudi kada bi se aglomeracija mogla raditi u Novakima i tom dijelu 

Općine.  

Načelnik – očekujemo da će to biti u razdoblju otvaranja omotnice 2021.-2027.g., a projekt bi 

obuhvaćao Novake, Cerje Nebojse i jedan dio Druškovca, odnosno sva naselja na tom 

području koja imaju uvjete za provedbu aglomeracije. To nije obuhvaćeno Aglomeracijom 

Varaždin i mi ćemo morati sami sa izvođačem to rješavati po posebnom programu. 

I. Inkret – cesta kroz novo Cerje postala je trkalište za motore. Barem tri motorista voze se 

više puta dnevno bez ograničenja po toj cesti. Opasni su za pješake i ostale sudionike u 

prometu. Možda bi Općina trebala inicirati postavljanje neke kamere ili pojačati policijske 

kontrole na toj dionici, kako bi se na vrijeme poduzele mjere prije nego netko strada. 

Načelnik – mi gotovo svakodnevno zovemo policiju za patrole, kada se primijete određeni 

problemi, međutim oni imaju dnevno na raspolaganju dvije patrole za cijelo područje koje 

pokrivaju i nažalost nemaju koga poslati kada zovemo. Stalno ih zovemo i za ŽC Greda-

Vinica i za tu cestu. Mi ćemo negdje oko 18.06. imati rebalans proračuna i staviti ćemo u 

rebalans dvije nadzorne točke za regulaciju brzine. Jedna ide na DC35 i jedna na ŽC Greda-

Vinica. Mi ćemo financirati kutiju sa postavom. Jedna kutija košta oko 40.000 kuna, a MUP 

će financirati kamere. Na taj način budemo spriječili veliku brzinu na DC35, a na ŽC Greda-

Vinica ćemo spriječiti promet kamiona koji svakodnevno tu prolaze. To bi bile dvije nadzorne 

točke koje bi trebala dati određene rezultate. 

D. Kišić – i on je mislio dati prijedlog za postavu kamera. Sredina Jurketinca je problem, tu je 

dio ravne ceste i vozi se velikom brzinom. Obavezno bi trebala kamera, jer ljudi se žale i bude 

netko nastradao. Dobro da je postavljena kamera i u Vidovcu jer već se vidi da je sada tu 

brzina manja nego prije. 

Načelnik - u četvrtak imamo sastanak u Policijskoj upravi na tu temu. Skinuti su semafori 

preko pješačkog prijelaza na D35 jer ih je vjetar svinuo. Oni se vraćaju natrag i idu još tri 

nova semafora preko ostalih pješačkih prijelaza na D35. 

S. Ivančević – trebalo bi svakako nešto poduzeti, možda staviti usporivače prometa. 

D. Kišić – znamo da je korona određene radove zaustavila. Dosta se napravilo na 

modernizaciji javne rasvjete i kada se nastavlja dalje sa tim. 

Načelnik – Jurketinec smo trebalo napraviti lani u 11. mjesecu i to Elektra nije napravila jer 

nisu povukli sredstva, budući da su znali da to neće moći napraviti do 31.12. prošle godine. 

Kada se završi Greda-Selnik odmah ide Jurketinec. Nismo dobili toliko sredstava koliko smo 
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planirali od Ministarstva za modernizaciju javne rasvjeta, ali ćemo dodati svoja proračunska 

sredstva i sa 600 i nešto tisuća kuna napraviti modernizaciju javne rasvjete kroz Gredu, Selnik 

i Jurketinec. 

D. Kišić – gdje smo stali sa bajerima u Brodarevcu. 

Načelnik – mi smo tek danas konačno dobili od Ministarstva državne imovine Ugovor o 

darovanju zemljišta za proširenje groblja u Maruševcu, nakon višegodišnje procedure. 

Paralelno se rješava i dodjela zemljišta kraj stare općinske zgrade koje je sada dječje igralište. 

Nakon toga nastavljaju se aktivnosti oko bajera u Brodarevcu. 

M. Hanžek – da li postoji projekcija završetka radova za sanaciju prometnica u Selniku, 

trebao bi informaciju da zna ljudima barem okvirno kazati kada će to biti riješeno jer postoje 

brojni upiti 

Načelnik – za ovu cestu od pekare prema gore u Selnik, tu sa ŽUC-om treba zatvoriti 

financijsku konstrukciju za potporni zid koji će se graditi i ovaj tjedan su se trebali sastati 

Bunić i Osonjački, da to dogovore i riješe. U Hrvatskim vodama ostala su neiskorištena 

sredstva koja su bila namijenjena za sanaciju klizišta u Knegincu, ali tamo se ljudi nisu mogli 

dogovoriti i od toga se odustalo, tako da će se ta sredstva prenamijeniti za potporni zid u 

Selniku. Ovaj naš dio ceste koji mi radimo kroz Selnik biti će gotov kroz mjesec dana. 

F. Benkus – što se tiče velike brzine kritična je i  dionica uz njegovu kuću u Druškovcu. Tu je 

ravna dionica i pojedini vozači imaju brzinu kao na auto cesti. Tu je jako opasno ono 

skretanje za Područnu školu Druškovec. Tu svaki ubrza i prijeti velika opasnost da se nekome 

nešto desi, a u pitanju su djeca. Tu treba nekakve usporivače postaviti ili nešto drugo da se 

djeca zaštite. 

Načelnik – velika je opasnost na više takvih mjesta. Znakovi se postavljaju, ali ljudi nažalost 

ništa ne poštuju. 

M. Možanić – nažalost, znakovi koji se postave za pješački prijelaz ne znače gotovo ništa ako 

se ne postavi nekakva fizička barijera odnosno prepreka. 

M. Možanić – da li ima kakvih informacija za nastavak radova na projektu Aglomeracije i 

dali ima naznaka da se presvlačenje ŽC2029 

Načelnik – ovaj dio do Čalinca cca 2 km trebao bi se do sredine drugog tjedna riješiti i 

presvuči sa asfaltom, a nastavak odnosno drugi dio ove dionice ide nakon što se dignu rubnici 

i šahtovi. Vodogradnja ima od 01.06.2020. novu upravu i tek onda ćemo moći konkretno 

razgovarati o svemu.  Oni bi htjeli početi kopati još dvije dionice, ali očito nemaju sa čime. 

M. Možanić – kakva je situacija sa izgradnjom javne rasvjete kroz Lackovicu, tu je bilo 

problema sa vlasnikom, dali se tu našlo rješenje. 

Načelnik – našlo se rješenje. Ide se sa strane Koretinca do borova i sa Čalinske strane do 

tamo. Ispasti će nam negdje oko 30.000 kuna za sufinanciranje, tamo gdje nema mreže gdje 

ide samo javna rasvjeta. 

M. Hanžek – predlaže da se sve ove dionice, koje su danas navedene kao kritične točke u 

prometu, adresiraju i stave sve zajedno u jedan dokument i da se to pošalje MUP-u, 

Županijskoj upravi za ceste, Hrvatskom autoklubu i Hrvatskim cestama i svim drugim 

nadležnim institucijama, te će vjerojatno onda i netko na to reagirati. 

Načelnik – 50000 EUR-a košta jedna kamera i MUP ove godine i druge ne može kupovati 

kamere. Mi smo prijavili MUP-u cestu kraj Osnovne škole, ali još uvijek nismo dobili 

nikakav odgovor. 

M. Hanžek – tehnikom, edukacijom i represijom se može utjecati. Sad treba vidjeti što je 

najučinkovitiji i što je od toga moguće provesti. 

B. Glavica-Ječmenica – da li jedna od njezinih inicijativa koje je poslala kao prijedlog u 

pisanom obliku, da se da pomoć za potres u Zagrebu, ima kakav nastavak. 

Načelnik – Na žalost trenutno se ne zna kome dati sredstva. Gospođa Blanka je dala 

inicijativu da idemo sa pomoći Maruševec Markuševcu, budući da je u Markuševcu bio 
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epicentar potresa. Tamo imaju dvije škole koje su uništene, crkvu koja je također stradala, a 

stradala je i većina stambenih objekata. On je stava da čekamo da prođe ljeto i da vidimo gdje 

će se početi obnavljati i da vidimo da li će se škola početi obnavljati, te da im tada financijski 

pomognemo ili kupimo nešto od opreme što će im biti potrebno. 

V. Bahun – na tabanjskoj cesti od semafora prema selu, uništen je most koji predstavlja prilaz 

sa županijske ceste u novu ulicu,  jučer je čovjek sa kamionom otišao u grabu kada je išao po 

mlijeko jer je most u potpunosti uništen. Kada će se taj most sanirati. 

Načelnik – taj most je uništen već dva mjeseca, zdrobljen je cijeli most jer su ga uništili 

kamioni koji su po njemu vozili sa teretom i danas je napravljen novi most, tako da je to 

riječeno. 

V. Bahun – kada se ruši zgrada kuhinja na Ciglani Cerje. 

Načelnik – ima informaciju da će se ovih dana rušiti. Komunalni redar je dao nalog za 

rušenje. 

V. Bahun – da li je točno da će se rušiti objekti na gmajni u Čalincu jer nema građevinsku 

dozvolu 

Načelnik – nije točno da će se objekti na gmajni rušiti, to je dezinformacija  jer ti objekti 

imaju pravovaljanu dozvolu 

M. Hanžek – budući da je najavljeno da će biti rebalans Proračuna, da li će se i sredstva za 

udruge rebalansirati 

Načelnik – u ovome rebalansu neće. Predložio je udrugama da si iz sredstva koja su dobile 

udruge za redovan rad, a nisu ih iskoristile u proteklom periodu zbog neodržavanja aktivnosti 

uslijed korone,  kupe onu opremu koju trebaju da si poboljšaju i podignu na jednu višu razinu 

svoj rad i djelovanje. Rezati će se sredstva za obilježavanje i proslavu Dana Općine i sredstva 

za radove na kulturnim objektima, jer je Ministarstvo kulture koje je trebalo sufinancirati 

radove,  srezalo sredstva. Kada završi aglomeracija idemo sa pješačkim stazama i odvodnjom. 

Trenutno se radi projekt za Čalinec i odvodnja od Kapelice prema Sitnici. Čekamo odluku 

Hrvatskih voda za klizište u Čalincu kod Sitnice da to riješimo.  

 

 

 

Potpredsjednik je za sjednicu predložio slijedeći 

 

                                                                  DNEVNI RED: 

1. Usvajanje zapisnika sa 24. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 24. 

travnja 2020. godine  

2. Donošenje Odluke o davanju koncesije za obavljanje dimnjačarskih poslova na 

području Općine Maruševec 

3. Donošenje Odluke o usvajanju Strategije upravljanja imovinom u vlasništvu Općine 

Maruševec za razdoblje od 2019. do 2025. godine 

    4.  Donošenje Odluke o izmjenama Odluke o ustroju Jedinstvenog upravnog odjela Općine  

         Maruševec 

 

Predsjednik je predložio dopunu dnevnog reda točkama: 

5. Donošenje Izvješća o izvršenju Plana razvojnih programa Općine Maruševec za 2019. 

godinu 

6. Donošenje Odluke o sklapanju Sporazuma o sufinanciranju izgradnje i opremanja 

postrojenja za sortiranje i Sporazuma o korištenju postrojenja između jedinica lokalne 

samouprave na području Varaždinske županije 
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Općinsko vijeće jednoglasno je prihvatilo predloženu dopunu dnevnog reda. 

  

Općinsko vijeće je jednoglasno usvojilo predloženi dnevni red sa usvojenim dopunama. 

 

 

Točka 1. 

Primjedbi na zapisnik sa 24. sjednice Općinskog vijeća  nije bilo.  

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ZAKLJUČAK 

Usvaja se zapisnik sa 24. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 24. travnja 

2020. godine. 

 

 

Točka 2. 

D. Korpar – obrazložila je prijedlog Odluke o davanju koncesije za obavljanje dimnjačarskih 

poslova na području Općine Maruševec i provedeni postupak za dodjelu koncesije. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 
ODLUKU 

O DAVANJU KONCESIJE ZA OBAVLJANJE DIMNJAČARSKIH POSLOVA NA PODRUČJU OPĆINE 

MARUŠEVEC 

 

1. Naziv davatelja koncesije: OPĆINA MARUŠEVEC, Maruševec 6, 42243 Maruševec, OIB: 

26670454549, MB: 02575299. 

2. Naziv odabranog ponuditelja: Dimax d.o.o., Miroslava Krleže ½, 42 000 Varaždin, OIB  

56608479548 

3. Osnovna prava i obveze davatelja koncesije i koncesionara: urediti će se Ugovorom o koncesiji 

sukladno odredbama ove Odluke, uvjetima ugovaranja određenim Dokumentacijom za nadmetanje i 

ponudom odabranog koncesionara u predmetu davanja koncesije.  Ugovor o koncesiji za davatelja 

koncesije sklapa i potpisuje općinski načelnik. 

4. Vrsta i predmet koncesije: Koncesija za usluge - obavljanje komunalne djelatnosti dimnjačarskih 

poslova na području Općine Maruševec. 

5. Priroda i opseg te područje obavljanja djelatnosti koncesije: Pod dimnjačarskim poslovima 

podrazumijeva se provjera ispravnosti i funkcioniranje dimnjaka i uređaja za loženje, obavljanje 

redovnih i izvanrednih pregleda dimnjaka i uređaja za loženje, čišćenje dimnjaka i uređaja za loženje, 

poduzimanje mjera za sprječavanje opasnosti od požara, eksplozije, trovanja, te zagađivanje zraka, 

kako štetne posljedice ne bi nastupile zbog neispravnosti dimnjaka i uređaja za loženje.  Koncesionar 

će dimnjačarske poslove obavljati na cijelom području Općine Maruševec. 

6. Rok na koji se daje koncesija: Koncesija se dodjeljuje na rok od 5 (pet) godina od dana sklapanja 

ugovora o koncesiji. 

7. Iznos naknade za koncesiju koju će koncesionar plaćati: Naknada za koncesiju  za obavljanje 

dimnjačarskih poslova utvrđuje se u visini od 4.200,00 kn godišnje. Koncesionar se obvezuje naknadu 

za koncesiju platiti Davatelju koncesije za svaku kalendarsku godinu dok traje koncesija, i to na način 

da za 1. (prvu) godinu ostvarivanja koncesije, naknadu za koncesiju plati u roku 30 (trideset) dana od 

dana sklapanja ugovora o koncesiji u iznosu koji je razmjeran broju mjeseci u odnosu na datum 

sklapanja ugovora. Godišnju naknadu za koncesiju za preostale godine koncesije, koncesionar je 
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dužan uplaćivati najkasnije do 30.06. tekuće godine za koju se plaća naknada za koncesiju i tada se 

ista smatra dospjelom. 

8. Rok u kojem je odabrani najpovoljniji ponuditelj obvezan sklopiti Ugovor o koncesiji s 

davateljem koncesije:  Ugovor o koncesiji sklopiti će se po isteku razdoblja mirovanja koje iznosi 15 

dana od dana dostave odluke o davanju koncesije svakom ponuditelju, a najkasnije 10 dana od dana 

isteka razdoblja mirovanja. 

9. Razlog za odabir najpovoljnijeg ponuditelja: Pregledom i ocjenom ponuda, o čemu je sastavljen 

Zapisnik o pregledu i ocjeni ponuda, utvrđeno je da je ponuditelj Dimax d.o.o., Miroslava Krleže ½, 42 

000 Varaždin, OIB  56608479548 ispunio uvjete određene dokumentacijom za nadmetanje i da je 

njegova ponuda ocijenjena kao ekonomski najpovoljnija ponuda na temelju čega se donosi ova 

Odluka o davanju koncesije za obavljanje dimnjačarskih poslova. 

10. Vrsta i vrijednost jamstva za provedbu ugovora o koncesiji: Neposredno prije potpisivanja 

ugovora o koncesiji koncesionar je dužan dostaviti davatelju koncesije bjanko zadužnicu kao jamstvo 

za uredno ispunjenje ugovora na iznos koji pokriva godišnji iznos naknade za koncesiju. 

11. Uputa o pravnom lijeku: Žalba se izjavljuje u pisanom obliku neposredno ili poštom Državnoj 

komisiji za kontrolu postupaka javne nabave, Koturaška cesta 43/IV, 10 000 Zagreb. Žalba se izjavljuje 

u roku 10 (deset) dana od dana primitka odluke o odabiru ili odluke o poništenju u odnosu na 

postupak pregleda, ocjene i odabira ponuda odnosno razloge poništenja. 

Žalitelj koji je propustio izjaviti žalbu u određenoj fazi postupka davanja koncesije nema pravo na 

žalbu u kasnijoj fazi postupka za prethodnu fazu. 

 

 

Točka 3. 

D. Korpar obrazložila je prijedlog Odluke o usvajanju Strategije upravljanja imovinom u 

vlasništvu Općine Maruševec za razdoblje od 2019. do 2025.g. 

Otvorena je rasprava u kojoj su sudjelovali I. Inkret i M. Hanžek. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

ODLUKU 

O USVAJANJU STRATEGIJE UPRAVLJANJA IMOVINOM 

U VLASNIŠTVU OPĆINE MARUŠEVEC 

ZA RAZDOBLJE OD 2019. DO 2025. GODINE 

I. 
Usvaja se Strategija upravljanja imovinom u vlasništvu Općine Maruševec za 

razdoblje od 2019. do 2025. (dalje u tekstu: Strategija) u skladu sa člancima 15. i 18. 
Zakona o upravljanju državnom imovinom (»Narodne novine«, broj 52/18) donesena za 
razdoblje od sedam godina u kojoj su određeni dugoročni ciljevi i smjernice upravljanja 
imovinom, uzimajući u obzir gospodarske i razvojne interese Općine Maruševec i 
Republike Hrvatske. Strategija je izrađena i  prema preporukama provedene revizije za 
Općinu Maruševec navedenim u Izvješću o obavljenoj reviziji – upravljanje i 
raspolaganje nekretninama jedinica lokalne i područne (regionalne) samouprave na 
području Varaždinske županije. 

II. 
Strategija se objavljuje u Službenom vjesniku Varaždinske županije  i na službenim 

Internetskim stranicama Općine Maruševec u skladu sa čl. 10. st. 1. toč. 4. Zakona o 
pravu na pristup informacijama (»Narodne novine«, broj 25/13, 85/15). 
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III. 
Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u Službenom vjesniku 

Varaždinske županije. 
 

 

 

 

Točka 4. 

D. Korpar obrazložila je prijedlog Odluke o ustroju Jedinstvenog upravnog odjela Općine 

Maruševec. 

Otvorena je rasprava u kojoj je sudjelovala B. Glavica-Ječmenica 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi  

 

 
O D L U K U 

o izmjenama Odluke o ustroju Jedinstvenog upravnog odjela 
Općine Maruševec 

 
Članak 1. 

          U Odluci o ustroju Jedinstvenog upravnog odjela Općine Maruševec („Službeni vjesnik 
Varaždinske županije“ broj 28/10) u članku 11. mijenja se stavci 1. i 2. tako da glase: 
         „Službenici i namještenici povjerene poslove moraju obavljati savjesno, pridržavajući se 
Ustava, zakona, drugih propisa, općih akata i pravila struke, te su dužni postupati po 
uputama pročelnika Upravnog odjela i nadređenog službenika, u skladu sa zakonom. 
         Osim poslova radnih mjesta na koja su raspoređeni, službenici i namještenici dužni su 
sudjelovati u izvršavanju poslova koji su neophodni, po nalogu pročelnika i nadređenog 
službenika, sukladno svojem znanju i sposobnostima.“ 
 

Članak 2. 
         Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u «Službenom vjesniku 
Varaždinske županije». 
 
 

Točka 5. 

Načelnik D. Šprem obrazložio je Izvješće o izvršenju Plana razvojnih programa Općine 

Maruševec za 2019. godinu istaknuvši da je ovo Izvješće sastavni dio Izvješća o izvršenju 

Proračuna Općine Maruševec za 2019.g. koje je usvojeno na 22. sjednici Općinskog vijeća 

Općine Maruševec održanoj 17. ožujka 2020.g. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU 

PLANA RAZVOJNIH PROGRAMA OPĆINE MARUŠEVEC ZA 2019. GODINU 

 

 

Točka 6. 

Načelnik je obrazložio prijedlog Odluke o potpisivanju Sporazuma o sufinanciranju izgradnje 

i opremanje postrojenja za sortiranje i Sporazuma o korištenju postrojenja između jedinica 
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lokalne samouprave na području Varaždinske županije. Istaknuo je da su sve općine i gradovi 

27. svibnja 2020. g. dobili materijale, a potpisivanje je zakazano već za 01.06.2020. Radi se o 

tome da bi na inicijativu Grada Varaždina svi zajedno bi išli prijavljivat projekat za sortirnicu 

otpada. Vrijednost projekta je 50 milijuna kuna. Prijavitelj su sve jedinice lokalne samouprave 

na području Varaždinske županije, a nositelj je Grad Varaždin. Tu ima puno toga što vijećnici 

trebaju znati jer na nas će otpadati dio sufinanciranja, odnosno sufinanciranje onog dijela što 

JLS-i moraju sufinancirati i sufinanciranje neplaniranih troškova ako ih bude. Mi tu sortirnicu 

nakon što je napravimo moramo dati u koncesiju. Ako koncesionar ne ostvari određeni 

prihod, mi moramo svaki u svom dijelu sufinancirati razliku. Sve to treba napraviti kako 

treba, projekt je dobar, treba ga podržati ali sve skupa je to komplicirano i tu je općinama i 

gradovima trebalo dati duži rok, jer svi moraju za potpisivanje sporazuma dobiti suglasnosti 

svojih predstavničkih tijela, kod nas se igrom slučaja poklopilo da je sjednica baš danas, zato 

smo i dali dopunu dnevnog reda, ali drugi trebaju tek sazvati svoje sjednice. 

Otvorena je rasprava u kojoj su sudjelovali: M. Možanić, D. Kišić, B. Glavica-Ječmenica, M. 

Hanžek i I. Inkret. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

ODLUKU 
o sklapanju Sporazuma o sufinanciranju izgradnje i opremanja postrojenja za sortiranje i 

Sporazuma o korištenju postrojenja 
  između jedinica lokalne samouprave na području Varaždinske županije 

 
Članak 1.  

Općinsko vijeće Općine Maruševec daje suglasnost za sklapanje i potpisivanje Sporazuma o 
sufinanciranju izgradnje i opremanja postrojenja za sortiranje i Sporazuma o korištenju postrojenja, a 
koje zajednički sklapaju jedinice lokalne samouprave na području Varaždinske županije: Grad Varaždin, 
Grad Ivanec, Grad Lepoglava, Grad Varaždinske Toplice, Grad Ludbreg, Grad Novi Marof, Općina 
Bednja, Općina Beretinec, Općina Breznica, Općina Breznički Hum, Općina Cestica, Općina Donja 
Voća, Općina Martijanec, Općina Gornji Kneginec, Općina Jalžabet, Općina Klenovnik, Općina 
Ljubešćica, Općina Mali Bukovec, Općina Maruševec, Općina Petrijanec, Općina Sračinec, Općina 
Sveti Đurđ, Općina Sveti Ilija, Općina Trnovec Bartolovečki, Općina Veliki Bukovec, Općina Vidovec, 
Općina Vinica i Općina Visoko, u cilju zajedničkog osiguranja javne usluge prikupljanja miješanog 
komunalnog otpada i biorazgradivog komunalnog otpada te odvojenog prikupljanja otpadnog papira, 
metala, stakla, plastike, tekstila i krupnog (glomaznog) komunalnog otpada, a sukladno članku 23. 
stavku 5. Zakona o održivom gospodarenju otpadom („Narodne novine“ broj 94/13, 73/17, 14/19 i 
98/19). 

Članak 2.       
Za sklapanje oba Sporazuma iz članka 1. ove Odluke ovlašćuje se općinski načelnik Damir Šprem. 
 

Članak 3. 
Ova Odluka stupa na snagu prvog dana od dana objave u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“. 

 

                                   

Sjednica je završila sa radom u  20:15 sati. 

 

 

    Voditelj zapisnika                                                                               PREDSJEDNIK 

                                                                                                           OPĆINSKOG VIJEĆA 

_____________________                                                         __________________________                                                     

/Dragica Korpar, mag.oec./                                                                       Marijan Fatiga    


